



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

COVID-19 Update

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Last evening, we completed our last round of outbreak testing on the second-floor North courtyard. I am please to announce that all tests came back as negative.

As a result, we have completed our outbreak testing regimen, and all restrictions that were in place because of the positive case are now lifted. Communal dining, and group activities will resume immediately.

We will now revert to our weekly staff surveillance testing schedule. If any positive cases are identified, I will notify all of you immediately.

Please let [Li Chen](#), or [I](#) know if you have any questions, and thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,
William J. Graves
President & CEO

COVID-19更新

亲爱的中華頤養院的家人和朋友：

昨晚，我们在二楼北院完成了最后一轮疫情检测。我很高兴地宣布，所有测试结果均为阴性。

因此，我们已经完成了我们的爆发测试方案，并且现在取消了因阳性病例而实施的所有限制。公共用餐和团体活动将立即恢复。

我们现在将恢复到每周的员工监督测试计划。如果发现任何阳性病例，我会立即通知大家。

如果您有任何问题，请随时与[陈力](#)或[我](#)联系。再次感谢您对中華頤養院的信任。

真挚地，
威廉·J·格雷夫斯
总裁兼首席执行官

Please support
South Cove Manor

請支持
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form](#)
[to mail a check](#)



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please
[\(Unsubscribing is not supported in previews\).](#)